

**Mission Prayer Movement: United States of America**  
**February 16, 2025**

**Updates & prayer points:**

***PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE***

After speaking separately with Presidents Putin and Zelenskyy, President Donald Trump announced a delegation to discuss peace between Russia and Ukraine on Friday. The delegation will be headed by Vice President JD Vance and Secretary of State Marco Rubio. CIA Director John Ratcliffe and Envoy Steve Witkoff will also be part of the delegation.

*Pray for the U.S. officials as they discuss peace negotiations between Russia and Ukraine.*

***PRAY FOR AMERICA'S RELATIONSHIP WITH ISRAEL***

President Trump responded to Hamas' claiming they would not release more hostages due to Israel supposedly not keeping their end of the ceasefire agreement. He stated, "If all of the hostages are not returned by Saturday at 12 o'clock, I would say cancel it and all bets are off... All of them. Not in drips and drabs." The president said "all hell will break out" if they are not released.

*Pray for wisdom for President Trump and Prime Minister Netanyahu as they assess the situation with Hamas and any remaining hostages in Hamas' captivity.*

***From the Presidential Prayer Team: A "100-day prayer" challenge to pray for President Donald Trump and his administration during their first 100 days in office.***

<https://www.pray100.org/2025/02/12/president-meets-with-indias-prime-minister.html>

President Trump invited Prime Minister Narendra Modi of India to visit the White House this past week. The two heads of state discussed technology, defense, energy, supply chain resilience, and trade, in particular about increasing U.S. exports to India.

*Pray for wisdom for President Trump as he seeks to improve economic and security relations with India.*

## **PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:**

### EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

*Pray for administration officials as they seek to remove violent criminal aliens and repatriate them to their native countries.*

### LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

*Pray for members of the House and Senate as they seek to reconcile the president's agenda and policies with the federal budget.*

### JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

*Pray for federal judges to be discerning as they consider challenges to President Trump's administration activities.*

\*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>

宣教禱告運動: 美國

2025年 2月 16 日

更新和代禱事項:

祈禱烏克蘭戰爭結束

分別與普丁總統和澤倫斯基總統交談後，川普總統於週五宣布派出一個代表團來討論俄羅斯和烏克蘭之間的和平問題。代表團將由副總統萬斯和國務卿馬可·盧比奧率領。中央情報局局長約翰·拉特克利夫和特使史蒂夫·威特科夫也將成為代表團成員。

為討論俄羅斯和烏克蘭和平談判的美國官員禱告。

## 為美國與以色列的關係祈禱

對於哈馬斯聲稱由於以色列不遵守停火協議，他們將不會釋放更多被劫持人質。川普總統回應表示，“如果週六 12 點之前所有人質都沒有被釋放，我會說讓它取消，所有的賭注都將落空……所有人。”不是點點滴滴。

為川普總統和內塔尼亞胡總理在評估哈馬斯局勢以及哈馬斯被關押的剩餘人質時祈求智慧。

來自總統祈禱小組：“「百日祈禱」挑戰是在川普總統及其政府上任的頭 100 天裡為他們祈禱。

<https://www.pray100.org/2025/02/12/president-meets-with-indias-prime-minister.html>

川普總統邀請印度總理莫迪上週訪問白宮。兩國元首討論了技術、國防、能源、供應鏈彈性和貿易，特別是增加美國對印度的出口。

祈禱川普總統尋求改善與印度的經濟和安全關係時的智慧。

## 為美國領導人祈禱：

行政部門：為總統和他的政府祈禱

為政府官員禱告，因為他們尋求驅逐有暴力犯罪的外國人並將其遣返回祖國。

立法部門：為國會參議員和代表祈禱

為眾議院和參議院議員祈禱，因為他們尋求使總統的議程和政策與聯邦預算一致。

司法部門：為最高法院法官和聯邦法官祈禱

祈求聯邦法官在考慮川普總統政府活動面臨的挑戰時能夠具有洞察力。

\*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>